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Notulen ALV 24 februari 2016 
 
Afwezig (mkg): Owen Bohemen, Hanneke Schaab, Marian Sijmonsma, Saskia Dijkhuis,  
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De vergadering bestaat uit 19 
leden van de vereniging en het bestuur. Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 
 
2. Vragen voor de rondvraag. 
Er zijn op dit moment geen vragen. 
 
3. Ingekomen stukken. 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
4. Notulen vorige vergadering. 
Ten aanzien van agendapunt 6: Vorig jaar is de kascommissie geheel vernieuwd vanwege de familiaire 
relatie die Annet Vreeling heeft met de penningmeester. Martijn Schuring en Richard Kamphuis zijn in 
2015 beide benoemd als kascommissie, 1 van hen zal dit jaar de kascommissie verlaten. 
Behoudens deze opmerking zijn de notulen goedgekeurd. 
 
5. Goedkeuring  jaarverslagen. 
Na aanleiding van een opmerking tijdens de ALV in 2015 is er naar gestreefd om de jaarverslagen dit 
jaar meer te koppelen aan ambities en doelstellingen. 
 
a. Jaarverslag afdeling Zwemmen 
Hannie Peters: vergeten aan het verslag toe te voegen dat er 2 zwemmers hebben deelgenomen aan 
het NJK. Beide hebben daar persoonlijke records gezwommen. 
Met inachtneming van bovenstaande opmerking wordt het verslag vastgesteld en goedgekeurd. 
 
b. Jaarverslag afdeling Waterpolo 
Tijdens de ALV 2015 is opgemerkt dat er een verslag is gemaakt van het wedstrijdseizoen 2013-2014 
in plaats van het kalenderjaar 2014. Er ontbrak dus een verslaglegging over de 2

e
 helft van 2014, dit 

zou alsnog worden gemaakt. Dit is echter niet gebeurd. De vergadering geeft aan dat de behoefte niet 
meer aanwezig is. Het huidige verslag is gemaakt over 2015. 
Marcel Schuring: wat is de samenstelling van de huidige TC? 
Richard Kamphuis – Saskia Dijkhuis – Nico Zeegers – Arnold Venekamp – Marijn Winters. 
Het verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
c. Jaarverslag afdeling Tweeka 
Geen op- of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
d. Jaarverslag Secretariaat Bestuur 
Geen op- of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
e. Jaarverslag Ledenadministratie  
Er is wederom een teruggang in ledenaantal te zien, tijdens de ALV 2015 heeft het bestuur de ambitie 
uitgesproken op hier wat mee te gaan doen. Tot nu toe is dit niet gedaan. De voorzitter geeft aan dat dit 
het komende jaar een aandachtspunt zal zijn. 
Martijn Schuring merkt op dat een daling in leden wel zorgelijk is.  
Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
f. Jaarverslag Sponsorcommissie 
Hannie Peeters: Hoeveel bordsponsors zijn er momenteel? 
Momenteel zijn er 8 bordsponsors. Op korte termijn lopen er 2 contracten af, de ambitie is om in elk 
geval het aantal van 8 bordsponsors te handhaven en zo mogelijk uit te breiden. 
De nieuwe borden worden van een lichter materiaal gemaakt zodat ze makkelijker te hanteren zijn. 
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Martijn Schuring: complimenten voor de sponsorcommissie voor het forse aantal bordsponsors.  
Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
g. Jaarverslag Activiteitencommissie 
Geen op- of aanmerkingen. Verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
Korte terugblik op het jaar 2015 door de voorzitter. 
- het is een mooi en sportief jaar geweest, waarbij ieder op zijn eigen niveau zijn sport heeft kunnen 
beoefenen. 
- er is dit jaar wederom een daling te zien in het ledenaantal. Belangrijk dat dit aantal niet verder terug 
gaat lopen, we moeten weer toe naar groei. Zoals eerder al is aangegeven zal dit voor het komende 
jaar een aandachtspunt zijn. 
- hoewel er een daling is te zien in het aantal kinderen wat eind 2015 in het instroomuur zit ten opzichte 
van eind 2014, wordt dit voornamelijk veroorzaakt door de goede doorstroom naar de afdelingen 
zwemmen en waterpolo. 
- financieel staat de vereniging er goed voor, maar dit blijft een momentopname. We blijven hierin onder 
andere afhankelijk van de subsidies van de gemeente, het uurtarief wat Bad Hesselingen hanteert en 
het ledenaantal. 
- kort geleden een goed gesprek met dhr. Bouma gehad van Bad Hesselingen waarbij dhr. Bouma aan 
de vereniging heeft voorgelegd of zij iets willen/kunnen betekenen binnen Swim-to-play. Op deze 
manier kunnen kinderen van groep 7/8 kennismaken met onze sporten. Deze mogelijkheid zal door het 
bestuur verder onderzocht worden. 
Arjan Hoeve: belangrijk dat er ook gekeken wordt naar de capaciteit die er binnen de huidige 
trainingsmomenten is. De voorzitter reageert hierop en geeft aan dat er onderzoek gedaan moet 
worden naar samenwerking met andere verenigingen en/of zwembaden. Bad Hesselingen heeft maar 
beperkte uitbereidingsmogelijkheden. 
Richard Kamphuis: Tc waterpolo heeft voor de organisatie van een schoolwaterpolo toernooi 
samengewerkt met Meppel Actief. Misschien liggen daar ook nog mogelijkheden om andere 
doelgroepen te bereiken (groep 7/8 en/of middelbare scholieren). 
Tc waterpolo wil graag betrokken worden als er plannen zijn voor toestroom jeugd. 
- in het afgelopen jaar is gebleken dat de opkomst van (volwassen)leden bij activiteiten beperkt is, bijv. 
barbecue en nieuwjaarsreceptie. Het bestuur wil graag met hun leden bekijken waarom de opkomst 
laag is, zodat hier op geanticipeerd kan worden. Als er ideeën zijn vanuit de vergadering dan zijn die 
van harte welkom. 
- Er wordt steeds meer gebruik gemaakt van Social Media. Hier zijn positieve ontwikkelingen in te zien, 
denk bijvoorbeeld aan het gebruik van Facebook. De Reest-pagina wordt goed bezocht. Ook hier willen 
we in de toekomst nog meer gebruik van gaan maken. 
 
h. Financieel verslag Penningmeester 
Dit jaar was er de mogelijkheid om via de mail de financiële stukken op te vragen. Van deze 
mogelijkheid heeft 1 lid gebruik gemaakt. 
Achtereenvolgens worden de resultaatrekening 2015, de balans 2015 en de begroting & realisatie 2015 
doorgenomen. De penningmeester geeft op allen een korte toelichting. Er zijn wat afwijkingen te zien 
tussen bedragen in 2014 en 2015. Dit heeft met name te maken met het overstappen op een nieuw 
boekhoudprogramma. Hierdoor zijn wat zaken uit 2013 meegenomen in 2014 (hierdoor ontstaat een 
vertekend beeld). 
2015 is afgesloten met een positief resultaat. 
 
Marcel Schuring: op zondagmorgen wordt er door de WONN gebruik gemaakt van Bad Hesselingen. 
Wie betaald de badhuur? De penningmeester geeft aan dat in eerste instantie betaald door de 
vereniging, maar later wordt doorberekend aan de WONN. De vereniging krijgt een korting van Bad 
Hesselingen op het uurtarief en ontvangt zo ook subsidie over deze uren. 
 
Bart Wuijster: waarom staat de grote clubactie als aparte post genoemd? De penningmeester geeft aan 
dat dit op verzoek is van de activiteitencommissie. Annet Vreeling voegt toe dat het bedrag van de 
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grote clubactie vaak rechtstreeks naar de vereniging gaat en niet opgenomen is in het budget van de 
activiteitencommissie. 
 
i. Verslag Kascommissie 
Namens de kascommissie doet Martijn Schuring een korte toelichting over de kascontrole. Hij geeft aan 
dat er een getrouw beeld is ontstaan. De complimenten aan het bestuur en de penningmeester voor het 
goede financiële beleid en de zorgvuldige en overzichtelijke boekhouding. De vereniging staat er 
financieel goed voor.  
 
De kascommissie wil ook enkele adviezen aan het bestuur meegeven.  
- Maak een tussentijdse financiële rapportage zodat er indien noodzakelijk ook tussentijds bijgestuurd 
kan worden.  
- Blijf in het begrotingsjaar sturen op begroting en afdelingsbudgetten. 
- Nu is de vereniging financieel gezond, maar ga niet achterover leunen. Acties blijven noodzakelijk. 
 
De vergadering verleent het bestuur decharge. De voorzitter bedankt de commissie voor hun kritische 
blik. 
 
6. Benoeming kascommissie. 
Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar het einde van de vergadering. 
 
 
7. Vaststellen begroting en contributie 2016 
De begroting voor 2016 wordt gepresenteerd door de voorzitter. Er is aansluiting gezocht bij de 
realisatie over het jaar 2015. 
Enkele punten uit de begroting worden even uitgelicht; 
- De automatiseringskosten zijn verhoogd omdat in de eerste helft van dit jaar een update plaats gaat 
vinden van de website. Op korte termijn zal er een brainstormgroep worden samengesteld die kritisch 
gaat kijken naar de huidige website. Het streven is dat de nieuwe website in het nieuwe 
wedstrijdseizoen klaar is.  
- De ambitie wordt uitgesproken dat de sponsor inkomsten in 2016 worden vergroot. 
- Het bestuur heeft er naar gestreefd de uitgaven van de afdelingen Zwemmen en Waterpolo meer 
gelijk te trekken.  
 
Richard Kamphuis: Eerder in de vergadering is aangegeven dat de badhuur omhoog zal gaan. In de 
begroting is er voor de badhuur minder begroot.  
Verklaring is dat de waterpolo afdeling in 2016 een half uur per week minder traint. 
 
Fabian Compagner: De begrote contributie is hoger dan in 2015, terwijl er een ledendaling is. 
Verklaring is dat er positief begroot is, verwachting is dat er in 2016 weer een groei zal zijn. 
 
Marcel Schuring: Vooruit lopend op de agenda, er is een samenwerking met de Zwerfkei in het 
vooruitzicht. Hierover is niks in de begroting terug te vinden. 
De voorzitter geeft aan dat dit klopt, omdat er komend jaar nog gescheiden boekhoudingen zijn. 
 
Voor het jaar 2016 is er wederom geen contributieverhoging vastgesteld. 
Wel vindt er een verhoging plaats van de KNZB bijdrage. De KNZB heeft de afdracht verhoogd met € 
0,50 per lid, deze zal voor 100% worden doorbelast aan de leden (volgens beleid). 
 
8. Beleidsonderwerpen 
Beleidsplan 2016-2018 
De afgelopen weken zijn de diverse commissies benaderd om hun beleidsplan voor de komende jaren 
te maken. Het bestuur zal zijn doelstellingen daarop vaststellen. Streven is het beleidsplan eind van het 
seizoen klaar te hebben.  
 
Samenwerking SV de Zwerfkei 
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Martijn Schuring is projectleider in de realisatie van een samenwerking met De Zwerfkei.  
 
Eind 2015 was er de intentie om in bijzondere ALV de leden te informeren over de intentie om een 
samenwerkingsverband aan te gaan met De Zwerfkei. Door enkele kritische vragen en kanttekeningen 
vanuit de leden is besloten om dit nog even uit te stellen en zelf nog eens kritisch naar een aantal 
zaken te kijken. 
 
De Zwerfkei is een vereniging voor mensen met een lichamelijke beperking. Het bestuur van de 
Zwerfkei heeft contact gezocht met de Reest omdat het voorbestaan van de vereniging wordt bedreigd 
door een teruglopend aantal bestuursleden en het vooruitzicht dat hier ook geen verbetering inkomt. 
Door een samenwerking wordt De Zwerfkei en diens activiteiten gecontinueerd.  
De leden van de Zwerfkei hebben in oktober een ALV gehad waarbij hun leden hebben aangegeven 
akkoord te gaan met een samenvoeging. De bedoeling is dat De Zwerfkei als 4

de
 onderdeel (naast 

zwemmen, waterpolo en tweeka) aan onze vereniging worden toegevoegd. 
 
De Zwerfkei is een financieel gezonde vereniging. Het bestuur vindt dat MZ&PC De Reest en SV De 
Zwerfkei elkaar versterken en elkaar aanvullen! 
De vraag is of de vergadering instemt met het voornemen voor samenwerking met SV De Zwerfkei en 
zo ja, dan aan het bestuur de opdracht geeft voor het verder uitwerken van de randvoorwaarden. Er zal 
een terugkoppeling plaatsvinden op de ALV van 2017 of bijzondere ALV. 
 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel. 
 
Vrijwilligersbeleid 
Martijn Schuring is ook projectleider van het vrijwilligersbeleid. 
 
Vorig jaar is er al een start gemaakt met het maken van een vrijwilligersbeleid. Momenteel heeft de 
vereniging al zo’n 100 vrijwilligers. Vrijwilligers zijn belangrijk voor het voortbestaan van de vereniging. 
 
Martijn en Annet Vreeling zijn in januari gestart met het project ‘Meer vrijwilligers in kortere tijd’ die 
georganiseerd wordt door Meppel Actief ism. Sport Drenthe. Dit project heeft een positieve aanpak om 
binnen je vereniging meer vrijwilligers te werven. Binnenkort zullen de leden verder geïnformeerd 
worden middels een campagne.  
Het project heeft bij andere vereniging goede resultaten laten zien. 
 
Dit alles zal moeten uitmonden in een duidelijke vrijwilligersbeleid. 
 
Harmonisatie vergoedingen vrijwilligers 
Momenteel zijn er binnen de vereniging grote verschillen zichtbaar in trainersvergoedingen. Er is al 
langere tijd behoefte aan een transparant vergoedingenbeleid, die eerlijk en uitlegbaar is.  
Het uitgangspunt is dat vrijwilligerswerk ‘pro deo’ is, de waardering voor de inzet staat voorop. 
 
Het bestuur heeft omliggende verenigingen benaderd over hun vergoedingenbeleid. Dit gaf wisselende 
reacties.  
Daarnaast heeft de vereniging ook te maken met de vergoedingsbegrenzing van de fiscus. 
Vergoedingen zijn vastgesteld per 1-8-2016: 
Gediplomeerde trainers € 4,50 
Ongediplomeerde trainers € 2,50 
Assistent trainers  attentie 
Scheidsrechters en officials attentie 
Voor alle vrijwilligers die al een vergoeding ontvangen, geldt een overgangsregeling. 
 
Joke Musch: Is het bestuur niet bang dat trainers naar andere vereniging zullen gaan omdat daar de 
vergoeding hoger zal zijn? 
De voorzitter geeft aan dat dit een mogelijkheid is. Uit onderzoek is gebleken dat de vergoedingen bij 
omliggende verenigingen niet of nauwelijks hoger ligt.  
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Richard Kamphuis merkt op dat het vergoedingenbeleid moet passen binnen het financiële kader van 
de vereniging. 
De voorzitter geeft aan dat dit beleidsstuk past binnen de ambitie van de bestuur. In de afgelopen jaren 
is gezien dat er veel enthousiaste mensen aan het bad staan, die voor niet of nauwelijks een 
vergoeding hebben ontvangen. 
 
Fabian Compagner: Is dit meegenomen in de begroting? 
De penningmeester geeft aan dat dit is meegenomen in de begroting. 
 
Richard Kamphuis: Hoe gaat de vergoeding worden uitgekeerd? Wordt dit een jaarlijkse vergoeding? 
Welke uren komen in aanmerking voor vergoeding? 
Hannie Peeters geeft aan dat er door TC zwemmen elk kwartaal een overzicht wordt aangeleverd aan 
de penningmeester waarop de trainersuren geregistreerd staan per trainer. Dit systeem werkt goed.  
De voorzitter geeft aan dat alleen de uren die iemand daadwerkelijk aan het bad staat vergoed worden. 
Er zal nog een formalisatie plaatsvinden waarbij de trainers nader geïnformeerd worden en er een 
vrijwilligersovereenkomst getekend zal worden. 
 
Het bestuur vraagt aan de vergadering goedkeuring voor harmonisatie van de vergoedingen en voor de 
voorgestelde vergoedingen. De vergadering gaat akkoord met de voorstellen. 
 
Verder…. 
Automatische incasso 
Een aantal leden hebben nog steeds geen automatische incasso afgegeven. Het nadrukkelijke verzoek 
om dit wel te doen. Er zit veel werk in het versturen van acceptgiro’s. 
 
Scorebord 
In de afgelopen maanden is er intensief onderzoek gedaan naar de keuze voor een scorebord. Er is 
vereniging breed gekeken naar de behoeften. Richard Kamphuis en Arjan Hoeve zijn naar Anatec, de 
leverancier, geweest en hebben zich daar uitgebreid laten informeren. 
In gesprek met TC zwemmen en Robin Wolbers werd duidelijk dat er momenteel geen behoefte is aan 
een gedigitaliseerd scorebord, maar dat ze wel graag de opties open willen houden voor de toekomst. 
Er zal dus voorbereidingsunit voor het zwemsysteem in het scorebord meegenomen worden. 
TC waterpolo geeft aan dringend behoefte te hebben aan een nieuw scorebord omdat het huidige 
scorebord steeds meer mankementen laat zien. Graag willen zij ook de optie voor  
p-registratie aan het scorebord toevoegen. 
Het nieuwe scorebord zal deze week nog in bestelling gaan en zal ongeveer € 13.000 kosten. 
 
Melanie Voogt: Kan het nieuwe scorebord ook gekoppeld worden aan het digitale wedstrijdformulier? 
Ja. 
City Swim 
Enkele enthousiaste leden hebben eind augustus meegedaan aan de City Swim Zwolle. Dit was zo’n 
leuke ervaring dat er besloten is om te kijken of het mogelijk is om in Meppel een City Swim te 
organiseren.  
Inmiddels is er een gesprek met de gemeente geweest. Zij waren enthousiast. Momenteel aan het 
onderzoeken welke vergunningen er noodzakelijk zijn. Op korte termijn is er een afspraak met City 
Swim Zwolle om praktische ondersteuning te krijgen.  
Als datum wordt gedacht aan zaterdag 10 september (tijdens Live in Meppel).  
Voor het organiseren van dit evenement zal een aparte Stichting worden opgericht, zodat de vereniging 
geen financieel risico loopt. 
 
Handboek 
Het handboek is in concept klaar, bevat veel praktische informatie over onze vereniging. Momenteel 
bezig met de puntjes op de i aan het zetten. 
 
9. Aftreden en kandidaatstelling 
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a) rooster van aftreden 
Edwin Koelink, de voorzitter, treedt vandaag af. Het is een moeilijk en emotioneel besluit geweest, maar 
in combinatie met zijn drukke baan en gezinsleven is het soms erg lastig te combineren.  
Robert de Vries bedankt Edwin namens het bestuur voor zijn inzet. Er wordt een boeket bloemen en 
een cadeaubon overhandig. 
 
b) voordracht nieuwe voorzitter 
Momenteel is de functie nog niet opnieuw ingevuld. Edwin geeft aan voorlopig de voorzittershamer nog 
even vast te houden. Ondertussen zal er intensief gezocht worden naar iemand die deze taak op zich 
wil nemen. 
 
c) voordracht nieuwe bestuursleden 
Vanuit hun rol als voorzitter van de sponsorcommissie en de activiteitencommissie hebben Annet 
Vreeling en Arjan Hoeve al enige tijd zitting aan de bestuurstafel. Sinds half november is Martijn 
Schuring ook regelmatig aangesloten aan deze tafel en heeft inmiddels het vrijwilligersbeleid en de 
samenwerking met de Zwerfkei in zijn takenpakket. 
Het bestuur vraagt goedkeuring aan de vergadering voor de benoeming van Annet, Arjan en Martijn als 
bestuursleden. De vergadering gaat akkoord. 
Dan hebben zich vandaag nog 2 leden gemeld voor de functie van algemeen bestuurslid; Fabian 
Compagner en Robert Hertogs. Het bestuur is erg verheugd met deze uitbereiding en vraagt de leden 
ook goedkeuring voor de benoeming van Fabian en Robert als bestuurslid. De vergadering gaat 
akkoord. 
 
Graag zou het bestuur een afgevaardigde zien vanuit de zwemafdeling, zodat alle afdelingen in het 
bestuur vertegenwoordigd zijn. De bezetting van het bestuur komt nu op 8 bestuursleden. Hoe de taken 
ingevuld zullen worden zullen zij op een later moment bekijken. 
 
Om 22:25 sluit de voorzitter de ALV. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


